
Vlasta Jiroušková, předsedkyně Kulturní komise
Ladislav Mikulecký, předseda Stavební komise 
Nové Obecní zastupitelstvo na svých jednáních mimo
jiné projednávalo ustavení výborů a komisí, provedení
inventarizace obecního majetku, opravy na obecním
sále, besedu seniorů, kanalizaci a čističku odpadních
vod, úpravy vjezdu před požární zbrojnicí, otázku spo-
lupráce Obecního zastupitelstva a TJ Sokol a úpravu
břehů kolem rybníků.                                  Vojtěch Eliáš

prosinec 2006

Zastupitelstvo po obecních volbách 

Ve dnech 20. a 21. října se v našem státě uskutečni-
ly komunální volby. V Tisové se k volební urně do-
stavilo 68,12 procent voličů, kteří rozhodli o tomto
novém složení Obecního zastupitelstva:
Vojtěch Eliáš, starosta
Josef Pánek, místostarosta
Ing. Michal Kurka, předseda Kontrolního výboru
Ivan Trnka, předseda Finančního výboru
Ing. Jiří Bače, předseda Komise pro životní prostředí

Slovo starosty
Vážení spoluobčané, rád
bych vám při této příleži-
tosti dodatečně poděko-
val za velký počet hlasů,
které jste mi dali při říj-
nových komunálních
volbách. Upřímně řeče-
no, výsledek voleb byl
nejen pro mě potěšující,

a překvapující, ale i zavazující. Moje rozhodnu-
tí přijmout kandidaturu na tuto funkci nebylo
lehké, ale věřím, že spolu s ostatními členy O-
becního zastupitelstva se nám podaří najít tu
správnou míru sounáležitosti mezi obecním ú-
řadem a spoluobčany. Vojtěch Eliáš, starosta

Tisovské okénko

Vánoce a nový rok jsou opět 
za dveřmi. Jménem Obecního 
zastupitelstva bych vám chtěl 
popřát příjemné prožití svátků 
vánočních v kruhu svých blízkých,
klid v duši všem lidem dobré vůle a
hodně zdraví, spokojenosti a 
dobrých zpráv v novém roce.

Vojtěch Eliáš, starosta obce

Vážení občané, předkládáme vám prosincové vydání
Tisovského okénka v nové grafické podobě. Věříme, že
se vám bude líbit a těšíme se na spolupráci při přípra-
vě dalších čísel. V jakém složení pracuje redakční ra-
da? Za obecní úřad člen zastupitelstva, za Základní a
mateřskou školu Eva Růžičková, za SDH Josef Pánek,
za TJ Sokol Anna Javůrková, za sdružení Ecce Tisová
Václav Peterka a za samotnou redakci Tisovského o-
kénka Eva a Ivan Hudečkovi.

Nové zastupitelstvo nastoupilo do rozjetého vlaku
Tak je možné definovat situaci po komunálních vol-
bách v Tisové. Po mnoha letech byla přerušena konti-
nuita, kdy na obecní politické scéně figurovaly po-
měrně vyrovnané kandidátky tří politických stran s
mírnou převahou lidovců, které daly vždy vzniknout
politickému zastoupení v Obecním zastupitelstvu 3 -
2 - 2. Dnešní povolební situace je jiná. Je výsledkem
dokonalé předvolební přípravy lidovců včetně ustave-
ní vlastního lídra a na straně druhé předvolebního po-
spávání ostatních zájmových skupin, vedoucího až k
absenci jejich kandidátek, která umožnila konečné
povolební zastoupení v zastupitelstvu 5:2. Tímto po-
měrem hlasů byl zvolen jak nový starosta obce pan
Vojtěch Eliáš, kterému i touto cestou blahopřeji, tak i
jeho zástupce.
Jako bývalého starostu, který byl ve funkci 16 let a
dalších 20 předchozích let se na rozvoji obce vždy ně-
jakým způsobem podílel, mne bezprostředně po těch-
to volbách znepokojila právě otázka dalšího rozvoje
pod novým vedením. První signály naznačovaly, co
všechno je ve vsi zbytečné (například rozjetá přístav-
ba vestibulu a sociálního zařízení k sálu; příprava
výstavby kanalizace a čistírny odpadních vod). Jsem
rád, že všechna minulá zastupitelstva trend rozvoje
obce ctila a díky tomu jsme se přehoupli od suchých
záchodků v hospodě, přes vodovod, plynofikaci, vý-
stavbu bytů a přípravu dalších stavebních míst, až k
výše zmíněné přípravě kanalizace a ČOV, která je v ta-
kovém stupni připravenosti, že již snad ani z rozum-

ných důvodů zavrhnout nejde. Čeká na ni totiž jak
probíhající, tak budoucí obytná zástavba. 
A zastavit se nedala ani přístavba sálu, která byla ko-
laudována 14. prosince. Navzdory všem pochybova-
čům, získá obec kulturní zařízení, které se již bude
moci poměřit se standardem některých sousedních
obcí a určitě se stane chloubou i tohoto nového zastu-
pitelstva.
Ano, nové zastupitelstvo naskočilo do hodně rozjeté-
ho vlaku a já už začínám věřit, že z něho po rozkou-
kání nevyskočí, ani ho nebude zbytečně brzdit. Jako
protiváhu dostalo do vínku slušně upravený střed ob-
ce, přeložené chodníky, opravený obecní úřad, opra-

venou tělocvičnu jen v letošním roce za 250 tisíc ko-
run. Nebyla opomenuta ani oprava malých sakrálních
staveb, centrálního kříže na hřbitově a kříže u kaple.
Troufám si říci, že výsledky práce minulých
zastupitelstev jsou nezpochybnitelné a všem jejím
členům patří vřelý dík. Děkuji všem těmto zastupite-
lům i všem dalším občanům, kteří nám i mně po celé
toto dlouhé období pomáhali, dávali nám svým hla-
sem důvěru a dokázali pochopit i mnohé naše těžkos-
ti. Svému nástupci vyjadřuji uznání nad jeho kuráží a
přeji mu, aby ho neopouštěla a bylo mu dopřáno ales-
poň občas potěšení nad výsledky své práce.        

Ivan Trnka, bývalý starosta obce Tisová

Členové zastupitelstva
obce Tisová po skončení
schůze v pátek 15. pro-
since.
Zleva Ing. Jiří Bače, mís-
tostarosta Josef Pánek,
starosta Vojtěch Eliáš,
Vlasta Jiroušková, Ladi-
slav Mikulecký a Ing. Mi-
chal Kurka. Na snímku
chybí Ivan Trnka, který
se schůze nezúčastnil.
foto Ivan Hudeček

Tisovské okénko v novém hávu

Zpravodaj obce Tisová
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Proběhla úspěšná kolaudace přístavby 
sálu tisovského kulturního domu 

V prosinci byla ukončena přístavba kulturního
domu. Nově vybudovaný malý sál se sociálním
zázemím pojme padesát lidí a spolu se stávají-
cím velkým sálem se tu mohou bavit dvě stovky
návštěvníků. Novostavba, kterou ve velice krát-
ké době vybudovala litomyšlská firma Profi-
stav, byla zkolaudována 14. prosince.

Dílo se podařilo i díky dotaci od Ministerstva finan-
cí ve výši 3 milionů korun a stejně vysokému úvěru
obce. Vstupní hala se šatnou, široké schodiště do
patra se sociálním zařízením pro vozíčkáře a k to-
mu výtah pro imobilní občany - to jsou parametry
budovy, která tak může nabízet širší společenské

Tisovské okénko

využití. Obec nyní dokončuje úpravy velkého
sálu, především opravu parket a výměnu elekt-
roinstalace. Provoz přístavby kulturního domu
v Tisové oficiálně zahájí třetí sobotu v únoru
společenský ples.                                                  

-ih- foto Josef Pánek
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Adventní koncert v kapli pohladil po duši
Adventní koncert v tisovské kapli sv. Vojtěcha, kte-
rý ve čtvrtek 14. prosince večer uspořádal Obecní
úřad v Tisové ve spolupráci s místní organizací
KDU-ČSL, se stal příležitostí k tomu, aby se lidé v
předvánočním shonu alespoň na chvíli zastavili,
potěšili se krásným zpěvem a hudbou a v době oče-
kávání vánočních svátků setrvali v příjemném spo-
lečenství svých sousedů. Pěvecký sbor Canto ex
Corde se sbormistrem Jakubem Stratílkem připravil
adventní a vánoční skladby Adama Michny z Otra-
dovic, J. Waltera, B. Korejse, J. Strejce a dalších au-
torů. Jejich koncert se setkal s vřelým ohlasem a
sbor tak navázal na loňský úspěch.

foto Ivan Hudeček

Tisovské okénko

Vánoční prodej ryb 
z Bačova rybníku

Vánoční prodej ryb na břehu Bačova rybníka
se uskuteční v pátek 22. prosince od 14 ho-
din a v sobotu 23. prosince od 10 hodin. Ce-
na 60 Kč/kg. Prodávat se budou pouze kap-
ři.

Vánoční čas 
v Mateřské škole
Chumelí se chumelí, maminka jde pro jmelí a tatínek
pro ovoce, už se těší na Vánoce. A kdy budou? ... Pro
rodiče doba krátká, pro děti příliš dlouhá. My jsme ve
školce taková větší rodina (13 dětí) . Všichni se sejde-
me u jednoho stolu, koledy tiše zní a je nám krásně
spolu. Vyrábíme drobné dárečky, navštěvujeme kon-
certy, zpíváme si, píšeme Ježíškovi, aby nám do škol-
ky přinesl stromeček o něco dříve. I když je nám dob-
ře, děti myslí na svou rodinu a dárečky chtějí mít co
nejhezčí. Některá rodina je větší, dítě má více práce,
jako v životě: „Hodně starostí, ale i radostí.“ Některá
rodina je malá, i dárečky jsou dříve hotové, jako v ži-
votě: méně starostí, ale také by mohlo být méně rado-
stí. Rodiče, myslete na to alespoň o Vánocích, aby by-
lo všude, jako v této říkance:
„Já mám z Vánoc nejraději, když se kolem 
všichni smějí.
Když se kapři mrskají a prskavky prskají.“

Veselé Vánoce přejí děti z Mateřské školy
Ludmila Janecká

A čtvrtletí máme za sebou...
Školáci chodí do Základní školy v Tisové již déle než
čtvrt roku a tak je třeba se za jejich prací poohléd-
nout. Ti větší byli odměněni známkami v žákov-
ských knížkách. Někteří byli spokojeni s hodnoce-
ním více, jiní trošičku méně. Tak už to bývá.
Prvňáčkové již pěkně čtou, umí napsat některá pís-
mena, sestavují z nich slabiky, slova i krátké věty. V
matematice sčítají a odčítají do pěti, řeší jednodu-
ché slovní úlohy. Stali se z nich už opravdoví školá-
ci. Jejich hodnocení vypadá ale ještě trošičku jinak.
Za pěkně a pečlivě odvedenou práci dostávají zatím
jenom růžičky. Po Vánocích už se objeví první
známky.
Jejich čtvrtletní práci zhodnotila paní učitelka
v dopise, který všichni školáčci dostali. V něm jim
rodiče přečetli, za co si zaslouží pochvalu, nebo ta-
ké i to, v čem by se měli trošičku polepšit, nebo ví-
ce snažit, víc přidat.
Nejmenší školáci mají za sebou i první veřejné vy-
stoupení na besedě pro seniory, kterou pořádal O-
becní úřad v Tisové. Společně se staršími spolužáky
předvedli pásmo říkanek, zapískali si při tom i na

flétničky. Vystoupení se líbilo. Podruhé se předved-
li na slavnostní schůzi hasičů. I zde slavili úspěch.
Vánoční besídku letos připravujeme jenom sami pro
sebe. Na sále Obecního úřadu se pracuje, a tak si vy-
stoupení schováme až maminkám k jejich svátku na
jaře.
Zazpíváme si, zahrajeme, rozbalíme i nějaké dáreč-
ky a budeme se těšit domů, až si společně s rodiči
sedneme u stromečku v obývacím pokoji, budeme
mít na sebe spoustu času, popovídáme si spolu a
bude nám moc a moc krásně. Hezké Vánoce.               

Eva Růžičková

Děti přály starostovi
hezké svátky

Milým překvapením byla pro starostu obce v pátek 15.
prosince návštěva dětí z Mateřské školy s paní ředitel-
kou Ludmilou Janeckou. Malí Tisováčci popřáli Vojtě-
chu Eliášovi požehnané vánoční svátky, předali nama-
lovaný obrázek a zazpívali mu nacvičenou vánoční pí-
seň. Starosta neskrýval radost a děti pohostil. Jak
vidno na snímku, jen skleniček se nemohl dopočítat.
Nakonec ale vše dobře dopadlo, děti se před další pro-
cházkou občerstvily a na setkání s panem starostou
přímo v jeho kanceláři budou jistě rády vzpomínat.       

foto Ivan Hudeček
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Občanské sdružení
ECCE Tisová

Občanské sdružení v
tomto roce vyvíjelo čin-
nost v několika okru-
zích. V péči o historické
památky obce jsme se
zaměřili na obnovu
centrálního kříže na
hřbitově a na obnovu
kříže a jeho okolí u Su-
chánkových. Práce na
hřbitově mohly začít dí-

ky finanční podpoře z grantů Mikroregionu „Vysoké
Mýto a okolí“, která činila 60 tisíc korun. Stejnou
částkou, tedy 60 tisíci korunami, se na obnově podílel
také Obecní úřad v Tisové. Obnova kříže na hřbitově
probíhala v několika etapách od léta do konce listo-
padu. Stávající kříž byl demontován, celek očištěn a
ošetřen biocidním přípravkem. Chybějící hmota ka-
mene byla doplněna umělým kamenem. Na nerezový
čep byl osazen kříž proporcionálně i slohově odpoví-
dající originálu. Všechny tyto práce prováděl restau-
rátor Luděk Špatenka z Vysokého Mýta.

Zvony na kapličce uvádějí 
do pohybu elektromagnety

O posvícení, tedy o druhé listopadové neděli,
byly uvedeny do činnosti elektromagnety,
které rozhoupávají dva zvony na tisovské
kapli svatého Vojtěcha. Elektronicky řízené
vyzvánění zvonů funguje do dnešních dnů
bezchybně. Zvoní se
poledne a šestá večer-
ní. Ranní zvonění by-
lo kvůli stížnostem
některých obyvatel
zrušeno.
V úterý 12. září odvezla
ostravská firma Impuls
- B pětatřicetikilogra-
mový umíráček i téměř
šedesátikilový druhý
zvon, aby k nim na-
montovala lineární
motory, v podstatě e-
lektromagnety, které
zvony rozhoupávají.
Dosud tuto službu spo-
luobčanům obstarával
pan Václav Bis. Zvonění
umíráčku trvá ale pl-
ných třicet minut a po
celou dobu je nutné
důkladné soustředění,
pečlivé a přesné vedení
provazu, aby správně
zvonila hrana. Je to také fyzicky náročná práce
a proto se tisovští farníci rozhodli uspořádat
sbírku, která by uhradila technické zabezpeče-
ní pohybu zvonů včetně dálkového ovládání.
Dnes má obsluha zařízení možnost přímo od

stolu spustit vyzvánění, třeba při výjimečných
příležitostech, jako je umíráček nebo požár.
Celkové náklady se nakonec vyšplhaly na
92 800 korun.
Částka, shromážděná mezi občany, dosáhla ú-

ctyhodných 88 350
korun. Organizátorem
sbírky byl právě tisov-
ský zvoník pan Bis,
kterému patří za obě-
tavou práci velký dík.
Dalších 10 tisíc korun
věnovalo Zemědělsko
obchodní družstvo
Zálší. Zvon byl uložen
na nové dubové stoli-
ce, které zhotovil tru-
hlář Votěch Eliáš. Obec
přislíbila přispět i na
opravu a impregnaci
dřevěné konstrukce
věžičky proti dřevo-
kaznému hmyzu. 
Stáří tisovských zvonů
je přibližně stejné, ja-
ko většiny v okolí, ne-
boť původní stihl vá-
lečný osud zvonů - by-
ly zrekvírovány. V roce
1947 proto obec ob-

jednala odlití nových zvonů v Moravské slévár-
ně v Brně. Z choceňského nádraží je ještě té-
hož roku dovezl na valníku taženém párem ko-
ní pan Černín.

-eh- foto Ivan Hudeček

Prodejna Konzumu po rekonstrukci 
se znovu otevřela zákazníkům

Od 1. prosince je v Tisové znovu otevřena prodejna Konzumu. Klimatizace, moderní vybavení a samoobslužný
prodej výrazně zlepšily kulturu nakupování. Vedoucí prodejny je nyní tisovská rodačka paní Jaroslava Kysilko-
vá z Českých Heřmanic. Obchod je otevřen každý den kromě úterý odpoledne.
Konzum se před časem rozhodl pokračovat v provozování zdejší prodejny potravin jen za předpokladu, že se o-
bec bude finančně podílet na rekonstrukci objektu a instalování nákladné klimatizace. Obě zúčastněné strany
se v létě dohodly na příspěvku obce ve výši 50 tisíc korun. Přestože tato částka zdaleka nedosahovala výše cel-
kové rekonstrukce, Konzum se rozhodl obchod zmodernizovat a pokračovat nadále v činnosti. Uzavření prodej-
ny, ve které jsou zvyklí nakupovat především starší občané, tak bylo pouze dočasné.                                        -red-

U Suchánkových jsme se zaměřili na vyčištění okolí
pomníku, demontáž kovové zahrádky a pískovcových
obrubníků, které byly značně popraskané. Oprava
spočívala v podbetonování a opětném usazení očiště-
ných obrub. Restaurátor Luděk Špatenka doplnil chy-
bějící části umělým kamenem a provedl sjednocení
povrchu. Po důkladné prohlídce zahrádky jsme se,
vzhledem k jejímu špatnému stavu, rozhodli pro zadá-
ní výroby nové. Tuto zakázku realizoval umělecký ko-
vář Karel Bureš z Cerekvice nad Loučnou. Pro letošní
rok jsme tímto práce ukončili. Náklady činily celkem
23 200 korun.                            Pokračování na straně 3

Pomník na hřbitově 
před opravou...

... a po opravě.

Tisovské okénko

Nově zrekonstruovaný objekt tisovské prodejny Konzumu
září žlutou barvou.

Interiér prodejny láká svojí čistotou k nákupu. Příjemný je
rovněž samoobslužný způsob prodeje.
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Občanské sdružení
ECCE Tisová

Dokončení ze strany 2
V příštím roce by bylo třeba provést opravu písma na
pomníku, sochařské výzdoby a na zadní část podstav-
ce umístit pamětní desku. Realizace těchto plánů je
závislá na získání finančních prostředků - podle před-
běžného odhadu ve výši 30 tisíc korun. Dosud nejsou v
plné výši uhrazeny ani práce provedené v letošním ro-
ce. Financování probíhá formou splátek z darů od
sponzorů. Proto bychom touto cestou chtěli poděko-
vat všem dárcům a požádat další sponzory o příspěvek. 
Neméně důležitou oblastí naší činnosti je i příprava
druhého dílu Almanachu. V tomto roce proběhly prá-
ce na přepisu textů z rukopisu do elektronické podo-
by, revize obrazových materiálů v elektronické podo-
bě a příprava těchto materiálů pro sazbu. Nyní připra-
vujeme žádost o grant z rozpočtu Pardubického kraje,
abychom získali potřebných 250 tisíc korun na vydá-
ní Alamanchu v knižní podobě. V případě, že bude na-
še žádost úspěšná, věříme, že na konci roku 2007 bu-
de mít každý možnost si tuto hodnotnou publikaci o
historii obce zakoupit. 

Ing. Václav Peterka, předseda sdružení

Pomník u Suchánkových před opravou...  a po opravě.

Tradiční beseda seniorů účastníky potěšila
V pondělí 27. listopadu se v jídelně Zemědělsko ob-
chodního družstva Zálší - střediska v Tisové  uskuteč-
nilo sousedské posezení tisovských a zahájských se-
niorů. Na úvod vystoupily děti z Mateřské a Základní
školy Tisová a pan ing. Jiří Bače zahrál na kytaru pís-
ničky ze svého repertoáru. Pozvání přijala paní MUDr.
Věra Rybová z Chocně a se svojí přednáškou na téma
Zdravý životní styl besedu obohatila o odborný po-
hled na zdraví a přispěla k pěkné atmosféře pondělní-
ho odpoledne.

Jak dál v nakládání s odpady?
Také v roce 2007 bude komunální odpad z Tisové
směřovat na skládku u ČKD v Chocni. Během roku se
však očekává jednání s provozovatelem skládky tu-
hého komunálního odpadu v Českých Libchavách.
Kapacita choceňského úložiště totiž brzy skončí.
Spolu se sousedními Českými Heřmanicemi jsme
posledními obcemi na Vysokomýtsku, které nemají
se společností v Libchavách podepsanou smlouvu.
Dříve nebo později se tak zřejmě stane.
Poplatek za svoz odpadu, který činí 250 korun za o-
sobu, se v následujícím roce nebude měnit. Jakmile
se začne vozit obsah popelnic do větší vzdálenosti,
lze očekávat i zvýšení tohoto poplatku.
Vzhledem k množství plastových obalů z našich do-
mácností a ke stále pečlivějšímu třídění se stále
rychleji plní barevné kontejnery na separovaný od-
pad. Někdy tak rychle, že firma Sběrné suroviny I-
van Ševčuk nestačí včas zareagovat a zvláště kolem
žlutých nádob se začnou povalovat igelitové pytle s
plasty. Předejít se tomu dá tak, že občané vstřícně
nahlásí zaplnění nádob na obecním úřadu. Kontej-
nery se však budou plnit pomaleji, když budou je-
jich uživatelé PET lahve sešlapávat. Vhazováním ne-
zdeformovaných obalů se navíc v nádobách převáží
vzduch, což je z hlediska neekonomického provozu
vozidel také neekologické.
Kontejnery na sklo a plasty jsou v naší obci na ně-
kolika stanovištích - u Jiroutových, u Konzumu, u
firmy Tlapa, na Pekárce u Kurkových, na Zaháji a na
Vinicích. Kontejner na smíšený odpad je umístěn
rovněž u hřbitova. -ih- 

V současné době má sdružení jedenáct členů (pět z Ti-
sové, tři z Vysokého Mýta, dva z Vinic a jednoho z
Hrušové) a hospodaří na honebních pozemcích o cel-
kové výměře 1240 ha. Historie sdružení sahá až na za-
čátek 20. století v písemném záznamu z roku 1901.
Tehdy existoval v Tisové honební spolek, ze kterého
se později vytvořila lovecká družina a posléze Mysli-
vecký spolek v Tisové. V roce 1964 se sloučil se spo-
lečností Bor Vinice a vznikla MS Dubina Tisová. V le-
tech 1979 až 1992 bylo sdružení spojeno se sdružením
v Zálší.
Řada lidí má pocit, že jedinou aktivitou myslivců je
lov zvěře. Opak je pravdou - nedílnou součástí mysli-
vecké práce je ochrana přírody, péče o zvěř a její chov.
Celoroční činnost myslivců je velmi rozmanitá: musí
zajistit dostatek krmiva pro zvěř, ochránit ji před po-
sečením, vysazovat stromky. Náklady na krmení zvěře
se ročně pohybují kolem 20 tisíc korun a tyto finance
získává sdružení především prodejem zvěřiny. 
Jsou ale věci, které myslivci neovlivní a do jejich prá-
ce přece významně zasahují. Se zhoršujícím se život-
ním prostředím a kvůli stále intenzivnější chemizaci
zemědělství klesají stavy drobné zvěře. Dokládá to
stav ulovené zvěře z roku 1968, kdy bylo uloveno 27

Myslivecké sdružení Dubina Tisová
kusů srnčí, 321 zajíců a 364 bažanti. V roce 2004 se v
MS Dubina ulovilo 12 kohoutů a zajíci kvůli malému
počtu nebyli loveni vůbec. To jsou smutná čísla, která
by měla nutit k zamyšlení nejen myslivce. 
Blíží se konec roku a tak bych rád jménem členů MS
popřál všem příjemné prožití vánočních svátků a vše
„nej“ v roce 2007.                                Mgr. Jan Sedláček

Změny v poplatcích
Od ledna příštího roku dochází ke změně ve vybírání
místních poplatků a vodného. Vodné se bude platit
poprvé za půl roku (za 2. pololetí roku 2006). Nejdů-
ležitější změnou je to, že občané nebudou dostávat
složenku, ale budou platit přímo na obecním úřadě
vždy v pondělí a ve středu, kdy jsou úřední hodiny.
Pokud má někdo zájem platit bezhotovostně, nechť to
oznámí na tel.: 465 420 036 nebo prostřednictvím na-
ší e-podatelny na adrese ucetni@tisova.cz. Poplatky
za odpad, psa a za vodné, které zůstávají ve stejné vý-
ši jako v roce 2006, se budou platit 8. ledna, 22. ledna
a 29. ledna od 8.00 do 17.00 hodin na Obecním úřadě.

Děkujeme touto cestou sta-
rostovi Vojtěchu Eliášovi a

členům zastupitelstva obce za vstřícný postoj k dlouho
plánované opravě místní komunikace. Obec zajistila
nákup recyklované asfaltové drtě a dopravu a uživatelé
cesty se ujali samotné opravy cesty. Vzhledem k tomu,
že se materiál vzhledem k nízkým podzimním teplotám
nemohl spojit, žádáme tímto pracovníky družstva, kteří
zajišťují zimní udržbu místních komunikací, aby tuto
cestu neprotahovali s pluhem. Během této zimy (a věří-
me, že sníh jednou napadne) si budeme cestu prohazo-
vat sami ručně.                                        

Hudečkovi čp. 20, Pelinkovi čp. 21

Poděkování

Tisovské okénko

Navštivte internetové stránky obce www.tisova.cz,
na kterých najdete spoustu aktualit a čerstvých fo-
tografií, například z besedy s důchodci nebo z ko-
laudace přístavby sálu kulturního domu.
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Družstvo mladých hasičů na soutěžích

Družstvo mladých hasičů se v tomto roce zúčastni-
lo řady soutěží. V podzimním kole soutěže Plamen
2005 - 2006 dne 8. října 2005 v Újezdu u Chocně
obsadilo 25. místo, v jarním kole ve dnech 26. - 27.
května v Mladkově celkové 20. místo. V podzimním
kole soutěže Plamen 2006 - 2007 dne 14. října v

Bystřeci obsadilo družstvo Tisové v závodě v požár-
ní všestrannosti 10. místo.
Kromě účasti v Plameni bojovali naši mladí hasiči 7.
května ve Vysokém Mýtě v Májových štafetách, kde
skončili třináctí, 12. a 13. května v Memoriálu sv.
Floriána ve Svatém Jiří obsadili 10. místo a zúčast-
nili se také 24. června oslav v Hrušové a netradič-
ního požárního útoku. Družstvo z Tisové nechybě-
lo ani v závodě v požární všestrannosti 30. září v
Černovíru u Ústí nad Orlicí.
Sestava družstva mladých hasičů Tisové:
Jiří Háněl, Pavel Mikulecký, Josef Suchánek, Aneta
Suchomelová, Vojtěch Mikulecký, Andrea Doubko-
vá, Jana Mikulecká, Michala Synková, Adéla Syn-
ková, Kristýna Gavendová, Martina Opařilová, Petr
Jirout a Štěpán Záleský.        

Pavel Černín

Tisovské okénko

Předsedkyní TJ Sokol Tisová 
se stala Anna Javůrková

V pátek 17. listopadu se konala valná hromada TJ
Sokol Tisová. Hlavním programem byla volba no-
vého výboru a hlavně nového předsedy jednoty.
Našeho dlouhodobého předsedu Jindřicha Zrzavé-
ho jsme v létě doprovodili na poslední cestě a tak
před námi zůstal problém, kdo bude tělovýcho-
vnou jednotu dále řídit a vést. Po dlouhých disku-
sích a jednáních nabídku přijala paní Anna Javůr-
ková. Ta také byla na valné hromadě jednomyslně
zvolena. Práci ve výboru Sokola ukončili i někteří
další členové. Za jejich práci a obětavost děkuje-
me. Nově zvoleným členům přejeme zdar a sílu
k jejich další práci.

Nový výbor
Složení nového výboru TJ Sokol: Anna Javůrková -
předseda TJ, Pavel Jetmar - místopředseda TJ, Petr
Bis, Eva Dvořáková, Hana Kurková, Luboš Najman,
Luboš Pánek mladší, Eva Růžičková, Jaroslav Su-
chomel, Renáta Synková, Miroslav Záleský - členo-

vé výboru. Pokladní se stala ing. Sylvie Černínová.
TJ Sokol chce i nadále pokračovat v práci tak, jako
doposud. Všichni věříme, že se nových úkolů zhos-
tíme s co největším nasazením a elánem a že se
práce, která na nás čeká, nezalekneme.

Turnaj ve volejbalu
Zveme všechny sportovní nadšence na turnaj ve vo-
lejbale, který se uskuteční 27. prosince v tělocvičně.
Přijďte si protáhnout tělo po bohatých vánočních
hodech. Druhý den se v tělocvičně koná turnaj v no-
hejbale. Jste srdečně zváni i jako diváci.  

TJ Sokol o Vánocích
počítá s veřejným bruslením, v případě nepřízni-
vého počasí zamluví pro tisovské bruslaře stadi-
on v okolí. Po Novém roce budou pořádány zá-
jezdy do bazénů v České Třebové nebo v Ústí n.O.
Sledujte vývěsky, poslouchejte obecní rozhlas.   

Výbor TJ 

Sbor dobrovolných hasičů bilancoval

Úspěšné družstvo hasičů z Tisové: Zleva stojí M. Šplíchal, M.
Záleský, L. Pánek, V. Peterka, J. Pánek, C. Doubek, v podře-
pu zleva R. Jiroušek, L. Pánek, V. Černín, M. Pánek.

Činnost sboru je tradičně zahajována hasičským
plesem a následným dětským maškarním karneva-
lem. Na jaře a později na podzim hasiči provádějí
sběr železného šrotu, který zajistil v tomto roce té-
měř 70 % příjmů hasičské pokladny. V okrskové
soutěži v požárním sportu, která se konala 27. květ-
na ve Voděradech, tisovští muži zvítězili již potřetí v
řadě a tím získali navždy pro tisovský sbor putovní
pohár. 
Tisovský sbor se zúčastnil oslav výročí sborů ve Sko-
řenicích a v Hrušové, kde předvedl v plném lesku
svoji historickou stříkačku z roku 1953. V průběhu
roku se dobrovolní hasiči věnovali také údržbě a o-
pravám budovy zbrojnice, úpravám hasičského vo-
zidla a opravám stříkačky, zúčastnili se i brigád při
bouracích pracích na obecním sále. Někteří členové
sboru oslavili v průběhu roku významná životní ju-
bilea, zástupci sboru jim při této příležitosti předa-
li dárkový balíček a pamětní list společně s přáním
pevného zdraví do dalších let. Řady hasičů v roce
2006 navždy opustili bratři Slavomír Lustyk - dlou-
holetý strojník sboru, Jan Bis, který se zasloužil o

Dobrovolní hasiči se sešli 8. prosince na výroční val-
né hromadě, kde za přítomnosti starosty obce Voj-
těcha Eliáše, předsedkyně Sokola Anny Javůrkové,
zástupců sborů z Českých Heřmanic, Zaháje, Vodě-
rad a Netřeb zhodnotili svoji činnost v roce 2006. Z
87 dospělých členů se zúčastnilo 46, dále 15 členů
hasičské mládeže, která nemá hlasovací právo a ta-
ké 17 hostů. Na této valné hromadě bylo přijato 11
nových členek. 

Zpravodaj obce Tisová

Poštovní ukládací adresa pro naši obec je pošta v Čes-
kých Heřmanicích čp. 75. 
PSČ - 565 52, tel.: 465 549 524.

Otevírací doba:
Po, Čt, Pá 8.00 - 9.00,  13.45 - 15.00,   15.30 - 16.00
Úterý 8.00 - 9.00
Středa 8.00 - 9.00,  14.00 - 15.00,   15.30 - 16.30

V době, kdy je pošta otevřena, jsou vydávány ulože-
né poštovní zásilky a poukázané peněžní částky, k
jejichž vyzvednutí vás pošta vyzve v případě neús-
pěšného pokusu o jejich dodání v místě uvedeném
na adrese. Zároveň je zajištěno podání týkající se
základních poštovních služeb. Jestliže vám hodiny
pro veřejnost na této poště nevyhovují, na vaši žá-
dost připraví Česká pošta, s.p. zásilky k vyzvednutí
na jiné poště v okolí. Pokud jste již o změnu uklá-
dací pošty požádali, vaši žádost bude pošta respek-
tovat.                                                                        -red-

Poštovní ukládací 
adresa v Českých 
Heřmanicích

výstavbu hasičárny a Jindřich Zrzavý, kterému sbor
vděčí za důstojné umístění hasičského praporu. 

Ze zprávy Josefa Pánka vybrala E. Hudečková

Využijte služeb 
poštovního doručovatele

Česká pošta, s.p. oznamuje, že podání zásilek nebo
zprostředkování jiné poštovní služby je možné usku-
tečnit v pracovních dnech také prostřednictvím poš-
tovního doručovatele, a to náledujícími způsoby.
1. Při doručovací schůzce zpravidla v době mezi 11. a
13. hodinou 
2. Na stanovišti u Základní školy
3. Vhozením žádosti do poštovní schránky 
4. Předem na telefonním čísle pošty Vysoké Mýto -
465 421 783.
V případě mimořádných událostí, které pošta nemůže
ovlivnit, nemusí být uvedený čas dodržen.

poštovský panáček


